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Fysioterapiapalveluiden sujuvoittaminen kustannustehokkaasti

Fysioterapia on tärkeä kuntoutuksen ja hoidon muoto. Kaupungin tarjoamaan fysioterapiapalveluun 
pääsee kahdella eri tavalla: joko avovastaanotolle lääkärin lähetteellä tai suoravastaanotolle hoitajan 
arviolla. Vastaanottoja ja jonoja on siis kaksi. Toisinaan — esimerkiksi flunssa-aallon aikana — jom-
mallekummalle vastaanotolle tulee runsaasti peruutuksia. Tällaisessa tilanteessa olisi järkevää, että 
vastaanotot voisivat toimia ristiin eli käytännössä vapailla ajoilla voisi purkaa jonoja toisesta vastaano-
tosta. 

Tällä hetkellä fysioterapian avovastaanotto on ruuhkautunut ennennäkemättömällä tavalla. Uusia ai-
koja on vasta viikkojen päähän, mikä tarkoittaa käytännössä, että kuntoutusta tarvitsevat eivät sitä 
saa silloin, kun palvelulle olisi tarvetta. Tämä taas saattaa pahentaa vaivoja ja johtaa entistä suurem-
piin terveydenhuollon kustannuksiin. 

Me allekirjoittaneet valtuutetut esitämme, että Helsingin fysioterapin avo- ja suoravastaanotto voisivat 
toimia joustavasti yhteistyössä ja tilanteen niin mahdollistaessa vähentää toisen vastaanoton kuormi-
tusta. 
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